
Відокремлений структурний підрозділ  

“Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж СумДУ” 

 

Протокол №5 від 15.01. 2024 

 

Засідання циклової комісії комп’ютерних та математичних дисциплін 

Голова циклової комісії: Бараболіков В.М. 

Присутні викладачі комісії: Дубовик І.Ф., Харламова Л.Д., Майстренко Н.М.,  

Смаглюк П.С., Рябченко М.А., Рябченко І.О., Єфремова І.В., Логоша Л.Г. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Затвердження плануючої  документації з навчальних на наступний семестр. 

2. Аналіз підсумків роботи (успішність, якість знань) за минулий семестр. 

3. Підготовка до акредитації спеціальності – 015 Професійна освіта. Цифрові технології. 

(Основні завдання на даний момент) 

4. Уточнення плану проведення тижня комісії. 

 

І ПИТАННЯ 

Слухали:  

1. Бараболіков В.М.  – ознайомив зі змінами до документів, які надали викладачі,  

ознайомив із завдання до курсової робіти з предмету «Програмування» 015 Професійна 

освіта : Комп'ютерні технології 

Виступили: 

1. Смаглюк П.С.– зазначив, що внесені зміни являються доцільними і теми до КР 

актуальні і охоплюють всі розділи предмету, передбачають отримання необхідних 

навичок для підготовки кваліфікованих спеціалістів. 

Ухвалили: 

1. Затвердити розроблені зміни до методичного забезпечення, та завдання до КР з 

предмету Програмування ОПП «Професійна освіта за спеціалізацією: Комп’ютерні 

технології» 

Результати відкритого голосування: «за» - 8, «проти» - 0, «втримались» -  0   

 

ІІ ПИТАННЯ 

Слухали: 

 

1. Бараболіков В.М. –проаналізував успішності студентів на спеціальностях ІТ напрямку. 

2. СмаглюкП.С- класний керівник випускної групи висвітлили проблеми, пов’язані з 

військовим станом, які впливають на підготовку фахівців.  

Ухвалили: 

1. Інформацію про стан успішності груп спеціальності «Інженерія програмного 

забезпечення»  та «Професійна освіта. Цифрові технології» взяти до уваги. 

2.  Використовувати прогресивні методи ведення занять, використовувати передові 

технології та обмінюватись досвідом методів навчання, що впливають на 

результативність студентів 

Результати відкритого голосування: «за» - 8, «проти» - 0, «втримались» -  0   

 

ІІІ ПИТАННЯ 

Слухали: 

1. Бараболіков В.М. – ознайомив з поточними питаннями підготовки матеріалів до 

акредитації. Зосередив увагу присутніх на необхідності завантаження складових НМЗ 

на Google диск та звернути увагу на зміст лекцій, перелік літератури та матеріали 

самостійної роботи студентів. 

Виступили: 

1. Харламова Л.Д. – відмітила, що окремою складовою НМЗ є різнорівневі завдань з 

лабораторних та практичних завдань. 



Ухвалили: 

1. Своєчасно завантажити навчально-методичні комплекси та звернути увагу на 

якісний зміст. 

Результати відкритого голосування: «за» - 8, «проти» - 0, «втримались» -  0   

 

ІV ПИТАННЯ 

Слухали: 

1. Бараболіков В.М. – формат проведення тижня комісії в умовах сьогодення. 

Виступили: 

1. Смаглюк П.С. Дубовик І.Ф. які внесли пропозиції щодо заходів. 

Ухвалили: 

1. Затвердити Орієнтовний план проведення тижня комісії. 

Результати відкритого голосування: «за» - 8, «проти» - 0, «втримались» -  0   

 

 

 

Голова циклової комісії:   / Бараболіков В.М. / 

 


